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زودپز یک اثر کاسبکارانه و گیشه ای نیستصبحانه با زرافه ها فیلم قابل دفاعی است
گروه فرهنگ و هنر- یک منتقد بیان کرد: سروش صحت به تعادل خوبی 
رسیده است و صبحانه با زرافه ها فیلم قابل دفاعی است که حتما باید دیده شود.

صبحانــه با زرافه ها فیلمی کمدی ایرانی به کارگردانی ســروش صحت 
و تهیه کنندگی ســید مصطفی احمدی است. این فیلم دومین ساخته سینمایی 
صحت بعد از جهان با من برقص  اســت. صبحانه با زرافه ها نخســتین بار در 
چهل و دومین جشنواره فیلم فجر  نمایش داده شد و حال حاضر از نهم آبان ماه 
اکران عمومی خود را آغاز کرده اســت. از این رو به بررســی این فیلم سینمایی 
پرداختیم. قربانعلی تنگ شیر منتقد و استاد دانشگاه  است که در گفت وگویی به 
نقد این فیلم سینمایی پرداخت. قربانعلی تنگ شیر منتقد و استاد دانشگاه بیان 
کرد: معتقدم صبحانه با زرافه های سروش صحت  سینمای واقعی است؛ چون 
دیالوگ ها ومیزانسن های خوبی دارد و شنیدنی است. سروش صحت نویسنده 
بسیار خوبی است و نویسنده فیلمنامه این فیلم سینمایی برای کارهای خود و 
دیگر فیلمسازان نویسندگی می کند، از این جهت صبحانه با زرافه ها اثر بسیار 
خوبی است. وی ادامه داد: معتقدم سروش صحت  بعد از سریال های مختلف و 
دو فیلم خوب جهان با من برقص و مگر تمام عمر چند بهار دارد به تعادل خوبی 
رسیده است. تنگ شیر افزود: در صبحانه با زرافه ها صحبت ایتالیایی و منتظر 
ماندن برای ورود به خانه از دیدنی ترین سکانس های این فیلم سینمایی است. 
بنظرم بازی همه بازیگران همه خوب بود، اما انتخاب بهرام رادان انتخاب درستی 
برای این فیلم نبود. همچنین معتقدم امروز  در جامعه مردانه ما ســخره گرفتن 
جوهر انسانی کاری خوبی نیست، نبوده و نخواهد بود، زیرا کل زندگی ارزش 
چینین چیزی را ندارد و همه ما روزی خواهیم مرد. به کلی می توانم بگویم فیلم 
صبحانه با زرافه ها سروش صحت فیلم قابل دفاعی است و حتما باید دیده شود.

شایا ذکر است هوتن شکیبا در نقش پویا، بهرام رادان در نقش مجتبی، پژمان 
جمشیدی در نقش رضا، بیژن بنفشه خواه در نقش شاهین، هادی حجازی فر در 
نقش دکتر و مجید یوسفی در نقش سعید از بازیگران فیلم سینمایی صبحانه با 

زرافه ها هستند. 

گروه فرهنــگ و هنر-   یک 
منتقد سینما بیان کرد: فیلم سینمایی 
»زودپز« حرفی بــرای گفتن دارد و 
ایــن فیلم رامبد جوان، یک اثر صرفا 

کاسبکارانه و گیشه ای نیست.
فیلــم ســینمایی »زودپــز« به 
کارگردانی رامبد جوان از ۱۷ مهرماه 

در ســینما های سراسر کشور اکران 
شده است. این فیلم نخستین تجربه 
کارگردانــی رامبد جوان اســت و 
بازیگرانی، چون محسن تنابنده، نوید 
محمد زاده، محمود جعفری، گلاره 
عباســی، روزبه حصاری، شــیرین 
اسماعیلی، ســاقی حاجی پور، میسا 
مولوی و سینا مسعودی  از بازیگران 

این فیلم سینمایی هستند.  

»زودپــز« تاکنون مــورد توجه 
جمعی از مخاطبین سینما قرار گرفته 
اســت، به طوریکه تــا کنون بیش از 
دو میلیــون و ۴۴۹ هزار مخاطب به 
تماشــای این اثر نشستند. از این رو 
به گفتگو با جبار آذین منتقد با سابقه 

سینما پرداختیم.
 جبار آذین منتقد سینما  در پاسخ 
به این سوال که نخستین کار سینمایی 

رامبد جوان از نگاه شما چطور بود؟ 
آیــا در حوزه ســینما رامبد جوان را 
موفق می بینید؟ گفت: فیلم سینمایی 
»زودپز« ششــمین فیلم رامبدجوان 
است؛ به طور کلی این اثر قابل تامل و 
اعتنا است که در ردیف فیلم های طنز 
و کمدی است.گرچه رامبد جوان در 
تلویزیون، بیشتر و موفق تر ظاهرشد، 
اما حضورش درسینما ناموفق نیست . 
وی کوشیده درهرفیلم جدید، تواناتر 
و باتجربــه تر از قبل جلوه کند. بااین 
حال، رامبدجوان در سطح کارگردان 
های درجه یک ســینما قرارندارد و 
تاکنون در این حوزه، حرف تازه ای 

برای گفتن نداشته است.
وی در ادامــه در پاســخ به این 
ســوال که از نگاه شما استفاده رامبد 
جوان از نوید محمدزاده و محســن 
تنابنــده در کنار یکدیگــر انتخاب 
درستی بود؟ پاســخ داد: توازنی که 
میان بازی های تنابنده و محمدزاده در 
این فیلم ایجاد شــده است، نشان می 
دهد که انتخاب رامبد جوان نادرست 
نبوده است. شاید یک چهره شناخته 
شده طناز سینما و تلویزیون به جای 
محمدزاده، می توانســت بیشــتر به 

چشم آید، اما نویدمحمدزاده درحد 
قابلیت هــای خود، خوب بود  و این 
نقش وفیلــم، برای اوفرصت تجربه 
آمــوزی در ایفای نقــش کمدی را 
فراهم ســاخت و او از این فرصت، 

درست استفاده کرده است.
تولید فیلم  های بامحتوا و 
اســتاندارد کمدی نیاز سینما 

است
ایــن منتقــد در پاســخ به این 
ســوال که حضــور و بــازی نوید 
محمدزاده در کنار محســن تنابنده 
که بازی هــای متفاوت و حضور در 
ژانرهای متفاوت را داشتند، چگونه 
بود؟ گفت: محسن تنابنده بازیگر و 
نویســنده ای با تجربه وکاربلد است 
و دســتی هم درکارگردانی دارد. او 
بازیگــر نقش های مختلــف بوده و 
توانســته خــود را در تلویزیــون و 

سینمامطرح سازد. 
حضــور بازیگر با اســتعدادی 
ماننــد نویدمحمدزاده که پیشــینه 
بــازی درنقش ها و آثــار کمدی را 
نداشــته برای او در کنارتنابنده، کار 
ســختی بود. اما تلاش وی و کمک 
تنابنده و هدایت جوان، باعث شــد 

تا بتواند بازی به نســبت خوبی ارائه 
کند. همچنین بــا اینکه بازی تنابنده 
در زودپز پررنگ تراست، ولی بازی 
نویدمحمدزاده نیزکمرنگ نیست و 

موفق است.
وی در پاســخ بــه این ســوال 
که فیلــم زودپز را چطــور ارزیابی 
می کنیــد؟ ایــن اثــر در برابر دیگر 
فیلم های کمدی روی پرده ســینما 
چطور است؟ بیان کرد: فیلم سینمایی 
زودپــز به عنوان یــک فیلم کمدی، 
جــدا ازامتیازهایی کــه در بازی و 
کارگردانــی از نظرمضمون و محتوا 
درمقایســه با اغلب شبه کمدی های 
بــدون مایــه و بازاری،حرف هایی 
بــرای گفتن دارد و فیلم رامبدجوان، 
یک اثر صرفا کاســبکارانه و گیشــه 
ای نیست. همچنین تولید فیلم هایی 
بامحتوا و اســتاندارد کمدی درکنار 
دیگــر فیلم های خــوب خانوادگی 
و اجتماعــی، نیاز ســینمای ایران و 
دوستداران سینما است، البته به شرط  
اینکه برای مردم و نه کاســبی ساخته 
شوند و در ایجاد امید، نشاط هدفمند 
وسالم و ســازنده اجتماعی، نقش و 

سهم داشته باشته باشند.

فرهنگ و هنر

گروه فرهنگ و هنر- این روزها 
سریال »پایتخت« مراحل تولید خود را 
در حالی سپری می کند که هنوز به طور 
رسمی فهرســت بازیگران این سریال 
اعلام نشده  و اغلب خبرهایی که دست 
به دست می شود، در صفحات مجازی 

بازیگران بوده است. 
بهرام افشاری یکی از آن بازیگرانی 
است که انتشار عکسی از او در پایتخت 
۷ گمانه هــا را برای حضورش تقویت 
کــرد. چندی پیش خبرهایــی از نبود 
بهرام افشــاری در فصل هفتم سریال 
»پایتخت« در رسانه ها منتشر شد که با 
واکنش بسیاری از کاربران همراه بود اما 

چندی بعد، خبر خوشی برای طرفداران 
»پایتخت« منتشــر شد و یک عکس از 
بهرام افشاری کنار هنرمندان »پایتخت« 
لو رفت که اینگونه برداشــت شد آقای 
بازیگــر به جمع بازیگران فصل جدید 

این سریال پیوسته است. 
افشــاری از »پایتخــت ۵« به این 
گروه پیوســت و نقش تاثیرگذاری در 
موفقیت تیم داشــت. او که این روزها 
به عنوان سوپراســتار فیلم های کمدی 
شناخته می شــود، در حقیقت با بازی 
در سریال »پایتخت« بود که به شهرت 
رسید و طبق پیش بینی های خودش که 
عنوان کرده بود حضورش در »پایتخت 
۵« تأثیر زیادی در سرنوشــتش خواهد 
داشــت، پس از رفتــن مقابل دوربین 

سیروس مقدم به موفقیت دست یافت. 
اینچنین بود که کاراکتر »بهتاش فریبا« 
به عنوان یکی از شخصیت های اصلی 
در »پایتخت« ادامه یافت و به فصل بعد 

یعنی ششم هم رسید.
ایــن بازیگر دربــاره  چگونگی 
انتخابش برای بازی در سریال »پایتخت« 
گفته بود: با وجود اینکه بسیاری قد من 
را مشکل ســاز می دانستند و در اغلب 
کارها می گفتند وقتی قرار اســت از تو 
و بازیگــر مقابل، نمای دونفره بگیریم، 
صحنه قناس می شــود، زیبا نیست  و 
بــرای خیلی کارها به ایــن دلیل من را 
رد کردند اما  محســن تنابنده به واسطه 
شناخت و تعریف هایی که از من شنیده 
بود، به کار دعوتم کرد. بهتاش هم خیلی 

زود با خانواده هماهنگ شــد. انگار از 
ابتدای سریال »پایتخت« این شخصیت 
حضور داشــت. به قول معروف سربار 
مجموعه نبود. اما در شرایطی که تا امروز 
حدس و گمان درباره  حضور و یا فقدان 
بازیگران اصلی در فصل هفتم ســریال 
»پایتخت«، به واسطه برخی تصاویری 
بوده که توسط خود بازیگران مجموعه 
در فضای مجازی منتشر شده است اما 
طی هفته های اخیر ویدئویی از ســوی 
تلویزیون منتشــر شــد که با احتساب 
عکس های فضای مجــازی، حضور 
محســن تنابنده، بهرام افشاری، احمد 
مهران فــر، هومن حاجــی عبداللهی، 
هدایت هاشمی، ریما رامین فر و نسرین 
نصرتی، در این مجموعه قطعی به نظر 

می رسد.
هرچند پیشــتر هومــن حاجی 
عبداللهی با انتشــار تصاویری از پشت 
صحنه سریال، به برخی بازیگران فصل 
هفتم »پایتخت« اشــاره کرده بود. اصلا 
خبر کلیدی آغاز ساخت پایتخت هفت 
را هم خود او منتشر کرد؛ وقتی عکس 
رنگینکی را گذاشت که در پشت صحنه 
ســریال درست شده بود و با آن نوشته 

شده بود »پایتخت ۷«. 
و اما علیرضا خمســه هم یکی از 
شخصیت های جذاب این سریال بود 
که در پنــج فصل اول پایتخت حضور 
داشت و در داستان »پایتخت ۶«، فوت 

کرد و اعضای بدن او، اهدا شد.
این بازیگر با اشاره به حذف خود 

از »پایتخت« این چنین گفته بود: »زمانی 
که در جلســه ای دور هم جمع شدیم 
خدابیامرز خشایار الوند به من گفت ما 
دوست داریم باباپنجعلی را بکُشیم و از 
روحش استفاده کنیم و این امکان را به تو 
که بازیگر هستی بدهیم در موقعیت های 
مختلف ظاهر شوی و نقش روح آن را 

بازی کنی.
خمســه درباره  ادامــه دار بودن 

کاراکتر »باباپنجعلی« گفته بود: من خودم 
به این باور رسیده بودم باباپنجعلی دیگر 
خسته کننده شده است اما با حاشیه قرار 
گرفتن این شخصیت هم مخالف بودم. 
در مقابل از این ایده که روح آن برگردد 
و در موقعیت های متفاوت ظاهر شود 

استقبال کردم.«
او اخیــرا گفتــه بود کــه درباره 
حضورش در فصل هفتم پایتخت خبر 

جدی نــدارد با این حال مهدی نقویان 
رئیس مرکزســیمافیلم بــه تازگی در 
گفت گویی که با ایسنا داشت درباره ی 
حضور این بازیگر این چنین گفته بود: 
ورود این شخصیت به »پایتخت« پرونده 
بســته ای نیســت و تیم سازنده تلاش 
می کند به بهترین شکل این شخصیت 
را بیاورد ولی هنوز چیزی مشــخص 

نیست.

این روزها سریال »پایتخت« مراحل تولید خود را در حالی سپری می کند که هنوز
 به طور رسمی اعلام نشده است که حاضران و غایبان این سریال کدام بازیگرانند.

حاضران و غایبان »پایتخت ۷« 
کدامند؟

خمســه دربــاره  ادامه دار بــودن کاراکتر 
»باباپنجعلی« گفته بود: من خودم به این باور 
رسیده بودم باباپنجعلی دیگر خسته کننده 
شده اســت اما با حاشــیه قرار گرفتن این 
شــخصیت هم مخالف بــودم. در مقابل از 
این ایده کــه روح آن برگردد و در موقعیت 
های متفاوت ظاهر شــود استقبال کردم.«
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